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ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgy ű lés elnöke
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Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján „Miért nem fizették ki eddig az idei évi esedékes
agrárkörnyezetgazdálkodási (AKG) támogatást?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az AKG támogatások az elmúlt években több alkalommal is már augusztusban kifizetésre kerültek . Tavaly
azonban komoly késéssel történt meg, az idén pedig már novembert írunk és gyakorlatilag érdemi kifizetés ne m
történt .

n Kérdem, mi az oka ennek?
n Kérem tájékoztasson, mennyi az ellenőrzési folyamat miatt ki nem fizetett gazdálkodó, mennyi a má r

kifizetett és mikorra tervezik befejezni az idei évi kifizetést ?
Igaz-e az egyes hírek szerint hallott információ, hogy nem is akarják teljesíteni az idén a kifizetést, ezér t
különféle kifogásokat találnak a kifizetés elhalasztására (ellenőrzések utólagos elrendelése, pénzügy i
alapok le nem hívása, stb.) ?
Kérdezem, rendelkezésre áll-e az idei esedékes kifizetéshez a hazai pénzügyi alap ?

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem tájékoztasson, hány gazdálkodó mekkora összegben jogosult AKG támogatásra, milyen arányban oszli k
meg az egyes művelési ágak között a támogatási keret (szántóföldi, zöldség, gyümölcs, sz ő lő , stb .) ?
Kérem tájékoztasson mekkora az igénylés alapján a kifizetendő pénzösszeg, ennek hány százaléka kerül t
kifizetésre, hány százaléka került bármilyen jogcímen visszatartásra, hány százalékát és mikorra tervezi k
kifizetni .

Várom válaszát .

Budapest, 2008 . november 4 .

Tisztelettel :
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